
Social- og Indenrigsudvalget

Til: Social- og ældreministeren

Dato: 5. januar 2021

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Samrådsspørgsmål K
62 pct. oplever at hjælpen er blevet dårligere, efter at den er overgået til kommunen.
50 pct. er slet ikke blevet vejledt i hvilke muligheder, de har for at få hjælp, og 40 pct.
mener, at deres hjælp er blevet ringere de seneste 5 år. Vil ministeren redegøre for, om
ministeren finder dette tilfredsstillende, og hvad regeringen vil gøre for at skabe mere
tilfredsstillende forhold for mennesker med handicap i Danmark?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Adsbøl (DF), Charlotte Broman Mølbæk
(SF), Henrik Vinther (RV) og Kristian Hegaard (RV).

På udvalgets vegne
Kirsten Normann Andersen
formand
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